

Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
	1 <u>9:15a.m to 11:45.am</u> Play and Learn drop-in	2	3	4 <u>6:00p.m to 7:30p.m</u> Play and Learn drop-in	5 <u>9:15a.m. to 11:45a.m.</u> Play and Learn drop-in	6
7	8 <u>9:15a.m to 11:45.am</u> Play and Learn drop-in	9	10 <u>10:00am to 2:30p.m</u> Swimming at Twin Lakes (Beach #2) Specify that you are with Early On at the gate-Must wear lifejacket See Staff for sign in sheet (Bring a Lunch or \$ for Chipstand) Sign up to reserve your spot	11 <u>6:00p.m to 7:30p.m</u> Play and Learn drop-in	12 <u>9:15a.m. to 11:45a.m.</u> Play and Learn drop-in	13
14	15 <u>9:15a.m. to 11:45a.m.</u> Play and Learn drop-in	16	17	18 <u>6:00p.m to 7:30p.m</u> Play and Learn drop-in	19 <u>9:15a.m. to 11:45a.m.</u> Play and Learn drop-in	20
21	22 <u>9:15a.m. to 11:45a.m.</u> Play and Learn drop-in	23	24	25 <u>6:00p.m to 7:30p.m</u> Play and Learn drop-in	26 <u>9:15a.m. to 11:45a.m.</u> Play and Learn drop-in	27
28	29 <u>9:15a.m. to 11:45a.m.</u> Play and Learn drop-in	30	31 Visit to the Cochrane Polar Bear Habitat (see staff for details/sign up)			



Early On Child and Family Centre – Smooth Rock Falls

Early On and Brighter Futures programs are available for parents/guardians/babysitters with children 0 to 6 years of age

Visit the EarlyOn Website:
<http://cochranedistrict.earlyoncdssab.com/>

105 2nd Avenue
Smooth Rock Falls, On
P0L 2B0
705-338-2800
705-335-2445



Dimanche	Lundi	Mardi	Mercredi	Jeudi	Vendredi	Samedi
	1	2	3	4 <u>18h00 à 19h30</u> Jouer et apprendre drop-in	5 <u>9h15 à 11h45</u> Jouer et apprendre drop-in	6
7	8 <u>9h15 à 11h45</u> Jouer et apprendre drop-in	9	10 <u>10h00 à 14h30</u> Journée à la plage #2 au Twin Lakes Avis que vous êtes avec On y va a la barrière - portez un gilet de sauvetage (apportez un diner ou de l'\$ pour le Chipstand) Inscrivez-vous pour réserver votre place	11 <u>18h00 à 19h30</u> Jouer et apprendre drop-in	12 <u>9h15 à 11h45</u> Jouer et apprendre drop-in	13
14	15 <u>9h15 à 11h45</u> Jouer et apprendre drop-in	16	17	18 <u>18h00 à 19h30</u> Jouer et apprendre drop-in	19 <u>9h15 à 11h45</u> Jouer et apprendre drop-in	20
21	22 <u>9h15 à 11h45</u> Jouer et apprendre drop-in	23	24	25 <u>18h00 à 19h30</u> Jouer et apprendre drop-in	26 <u>9h15 à 11h45</u> Jouer et apprendre drop-in	27
28	29 <u>9h15 à 11h45</u> Jouer et apprendre drop-in	30	31 Visite aux ours Polaires de Cochrane (inscrivez-vous auprès du personnel)			



Early On Child and Family Centre – Smooth Rock Falls

Les programmes On y va et Grandir ensemble sont disponibles pour les parents/gardien(nes) avec enfants de 0 à 6 ans.

Visitez notre site web:
<https://cochranedistrict.earlyoncdssab.com/>

105 2nd Avenue
Smooth Rock Falls P0L 2B0
705-338-2800
705-335-2445



Program / Programme	Description
<p><u>Play and Learn Drop-in</u></p>	<p>The objective is to provide early learning activities to children such as free play opportunities, arts and crafts, storytelling, circle time, music, messy play, baking, science, physical activities and much more. By learning through play, children will develop skills in the following developmental domains: cognitive, social, emotional, language and physical. These opportunities will prepare and help children to enter school successfully.</p>
<p><u>Jouer et apprendre</u></p>	<p>L'objectif est d'offrir aux enfants des activités d'apprentissage précoce telles que des jeux libres, des activités artistiques, des contes, temps de cercle, de la musique, des jeux sensoriels, de la cuisson, de la science, des activités physiques et parmi autres choses.</p> <p>En apprenant tout en jouant, les enfants acquerront des compétences dans les domaines de développement suivants: cognitif, social, affectif, langagier et physique. Ces occasions préparent et aident les enfants à entrer à l'école avec succès.</p>
<p><u>Family Breakfast</u> <u>Déjeuner Familial</u></p>	<p>Bi-weekly a light breakfast is offered along with an opportunity to play and learn</p> <p>Un léger déjeuner est offert aux deux semaines, avec la chance de jouer et apprendre</p>
<p><u>Parent and Child Craft Night</u> <u>Soiree de bricolage pour Parents et enfants</u></p>	<p>Come join us for a parent and child craft night. Enjoy an evening of fun and quality interaction with your child...Let your creativity come alive!</p> <p>Venez nous rejoindre pour une soirée de bricolage pour parents et enfants. Amusez-vous et laissez votre créativité s'éveiller!</p>
<p><u>Outdoor Outing</u> <u>Sortie extérieure</u></p>	<p>This activity provides families the opportunity to visit and explore their community or neighboring communities.</p> <p>Cette activité permet aux familles la chance de visiter et explorer leur communauté où autres communauté.</p>